
 
 

Protokoll styrelsemöte 2022-05-12 
 
 
Närvarande: Cecilia Engblom, Jessica Lindblad, Tina Swärd (Tävlingskommittén), Kasper Lorentzon 
(Juniorkommittén), Bengt Göran Broström (Seniorkommittén), Marianne Spegel (Klubbkommittén), 
Neil Fossett (G4G) Katarina Pahlin 
 
§1 Mötets öppnande och godkännande av föregående protokoll 
Cecilia Engblom, ordförande, hälsade välkommen. 
 
§2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 
§ 3 G4G-information  
Har haft utmaningar med bevattningssystemet. Förhoppningsvis är problemet löst nu. Vi hoppas nu 

på att det blir varmare i luften. 

Cykelställ nere vid parkeringen kan ordnas. ”Torsdagsgänget” får i uppgift att flytta det från platsen 

utanför klubbhuset.  

När parkeringen iordningställs efter det att markarbetet är klart, kommer mopedparkering att ritas 

upp.  

§ 4 Ekonomi 
Föreningen kommer att sponsra de juniorer som spelar tävling i helgen med ett par klädesplagg. G4G 
bidrar med handduk och greenlagare. Föreningen har även köpt en del rangebollar som kommer att 
delas ut bland de juniorer som tävlar och tränar i klubbens regi. 
 
Seniorkommittén lyfter att datorn som används vid tävlingar är gammal och dåligt fungerande. 
Beslut om att datorn behöver bytas tas. Tina undersöker vilken sorts dator som behövs, och 
återkopplar till Bengt Göran. Därefter stämmer de av med Jessica.  
 
§ 5 Hemsida 
Det har framkommit ett eventuellt behov av att hitta en person som kan administrera hemsidan för 

vidare utveckling. Cecilia stämmer av med nuvarande administratör kring de önskemål som nu finns. 

Casper behöver läggas till på Juniorkommitténs sida. Cecilia pratar med Svante om detta, och även 

om andra uppdateringar på den sidan. 

§ 6 Kommittéinformation 

Juniorkommittén   

- Juniorlägret är planerat till 20-23 juni.  

- 2-3 juniorer deltar i tävling i helgen. 

- Ett par juniorer deltar på Golfens Dag.  



Seniorkommittén 

- Första onsdagsgolfen för säsongen har gått av stapeln. Det var ca 75 deltagare. I år är 
starttiden senarelagd, vilket uppskattades av deltagarna.  

- Datum för senior-KM är satta, och tävlingsledare är utsedda.  
- En golfresa till Orresta i juni/juli är planerad. 31 st är anmälda till denna. 

Tävlingskommittén 
- Har haft möte i kommittén och pratat om hur de ska lägga upp arbetet för året. 
- Handikappsbegränsningen för tävlingen 6 juni har tagits bort.  
- Planering inför ICA Kragsta-tävlingen pågår.  
- Behov av tävlingsledare till Flaggtävlingen har uppstått.  

Klubbkommittén 
- Planering inför Golfens Dag pågår. 
- P g a vädret kan inte mycket arbete utomhus genomföras.  

Herrkommittén/Damkommittén 

- Tisdagsgolfen är igång, 20-30 deltagare de första gångerna.  
- Många nya damer har deltagit, vilket är ett resultat av Vårmiddagen. 
- 15 damer har skrivit upp sig på Eclectic-tävlingen.  

Regel- och handikappkommittén 

- I dagsläget är det 21 st anmälda till regelgenomgången 19 maj 
- Förberedelserna inför införandet av orange tee går framåt och förslag på teeplaceringar 

har lämnats till greenkeeper Niklas.  

§ 7 Övriga frågor 
- Restaurangen har märkt att folk som har anmält sig till tävling och sagt att man vill äta 

efteråt ibland hoppar av med väldigt kort varsel. Det orsakar problem med att planera 
matinköp och personalbehov. En möjlighet kan vara att man får betala (med swish) i 
samband med anmälan. Cecilia tar fram ett förslag på mail och bollar med Jessica och 
Liisi. 

§ 8 Mötets avslutande 
Cecilia tackar för engagemanget och avslutar mötet.  
 
Mötet avslutas.  
 
 
Underskrift/justering 
 
 
 
…………………………………………….  ………………………………………………………….. 
Cecilia Engblom, ordförande   Katarina Pahlin, sekreterare 
 


